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Abstract (en)
A shielded analysis line, comprising a number of analysis boxes (10) connected by passages (12) and equipped with a biological protection (14)
is produced in modular fashion from standardised components. Such a structure considerably reduces the costs of design and construction of
a new line and greatly facilitates the maintenance and the conversion of the existing lines. The standardised components include especially the
analysis boxes (10), the constituent components of the biological protection (14), the frameworks (78) associated with the boxes, the components of
connection between the boxes, in which the passages (12) are formed, control desks (138,144), analysis components associated with each of the
boxes and fluid delivery and outlet conduits. <IMAGE>

Abstract (fr)
Une chaîne blindée d'analyse, comportant plusieurs boîtes d'analyse (10) reliées par des passages (12) et équipées d'une protection biologique
(14), est réalisée de façon modulaire, à partir d'éléments standardisés. Une telle structure réduit considérablement les frais de conception et
de réalisation d'une nouvelle chaîne et facilite grandement la maintenance et la transformation des chaînes existantes. Parmi les éléments
standardisés, on trouve notamment les boîtes d'analyse (10), les éléments constitutifs de la protection biologique (14), les châssis (78) associés aux
boîtes, les éléments de liaison entre les boîtes, dans lesquels sont formés les passages (12), les pupitres de commande (138,144), les composants
d'analyse associés à chacune des boîtes et les conduites d'arrivée et de départ de fluide. <IMAGE>
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